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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:3096 Lång väntan på uppkörningstid

Sverige är och kommer att vara beroende av bilen, och för att kunna använda 
bilen krävs det ett körkort.

De långa väntetiderna för att få en uppkörningstid är ett stort problem i Sverige, 
vilket hämmar utvecklingen och dessutom begränsar mångas möjlighet att få ett 
jobb. Bilen är ofta helt nödvändig för många såväl i själva jobbet som för att ta 
sig till och från jobbet.

Att pandemin har påverkat möjligheterna att ta körkort kan ju alla förstå. 
Problemet har nu växt ännu mer. Ett tidigare stort problem har alltså blivit ännu 
större på grund av pandemin. Av den anledningen och för att långsiktigt 
verkligen minska köerna och öka antalet uppkörningstider avsevärt krävs det 
fler åtgärder.

Jag vill ställa följande fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth:

Vad avser ministern att på kort och lång sikt göra för att kraftfullt minska de 
långa köerna till och väntetiderna för uppkörning?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-03
Besvaras senast
2021-06-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


